
Poslední zvonění 2016 
Na naší lubské škole se již stalo tradicí, že v samém závěru školního roku se setkáváme se všemi 
vycházejícími žáky, abychom se s nimi rozloučili a popřáli jim úspěchy v dalším studiu. Tento den také 
slavnostně vítáme následovníky absolventů naší školy, kteří již netrpělivě čekají na svoje první školní 
zvonění.  
Závěr letošního školního roku tedy ničím nevybočoval. Už v září jsem si předsevzala, že to „naše“ 
(myslím tím moji devítku) Poslední zvonění obleču do trošku jiného, a tedy modernějšího kabátu. Začít 
s dramaturgií jsme museli již dříve, než bylo obvyklé. V tom nebyl žádný problém, protože děti rády 
vymění klasickou výuku za jakoukoli jinou činnost. Avšak přesvědčit některé žáky anebo jejich rodiče 
o tom, že je třeba se po letech zbavit již děravého vaťáku a vyměnit jej za lepší, byla docela fuška. Ale 
nakonec se, myslím, vše povedlo.   
Úvodní vystoupení budoucích prvňáčků s vycházejícími žáky, které symbolizovalo spolupráci malých 
s velkými, bylo úžasné! Rodiče nastupující generace školáků, ale i absolventů byli v tu samou chvíli hrdi 
na své děti. Do programu jsme se snažili tzv. propašovat více zpěvu, protože tato devítka pod vedením 
své bývalé třídní učitelky Evy Rückové milovala zpěv. Skvělí byli i t řeťáci, kteří absolventy 
představovali. Kdejaký starší spolužák by jim mohl závidět jejich výrazné a bezchybné čtení textu. 
A co bylo na Posledním zvonění nejvíce famózní? Dle mého názoru tanec všech absolventů. V tu chvíli 
jsem byla velice hrdá na své děti. Najednou se z mých nenápadných chlapců stali krásní princové a dívky 
se během chvilky proměnily v nádherné Popelky. Úžasný zážitek! 
Od roku 2000, co učím na této škole, je to již třetí kolektiv žáků, který jsem vedla jako třídní učitelka. 
A že mi letošní absolventi dali zabrat! Nejenom za čtyři společně strávené roky „v lavicích“, ale i na 
Posledním zvonění. Emoce nás všech tryskaly všemi směry 

Vždycky jsem měla 
pocit, že děti vylétnou 
z hnízda základní ško-
ly, prolétnou další 
školou, prací, kde zís-
kají nové spolužáky, 
známé, kamarády 
a spolupracovníky. Na 
minulá školní léta tak 
nějak pozapomenou. 
Strčí je do zásuvky 
stolu, protože jsou 

zabraní vlastními současnými životy. Že to tak u všech dětí není, jsem pochopila až letos, kdy mne po 
čtvrtstoletí doslova „vypátral“ jeden můj bývalý žák. Nestačila jsem se divit jeho postřehům ze ZŠ. Prý 
stejné hrachy slz padaly i při rozlučce před 25 lety. Myslím si, že moje devítka se rozloučila se školou 
velice pěkně a důstojně. Budou mi chybět. Avšak život jde dál, přesně tak, jak to Kateřina Kremeňová 
napsala ve své básni: 

Sbohem a šáteček, 
bylo to krásných pár let, 
pár let, kdy vídali jsme se v lavicích. 
Jenže náš vlak nestaví a my musíme dál jet, 
i přes slzu po naší tváři se koulící. PaedDr. Lenka Grocká 

Červenec 

2016 

Ročník XXIII Cena 6, - Kč 
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SDH Luby – Den otev řených dve ří 
Dlouhý tón požárního poplachu dne 4.6.2016 neznamenal že místní hasiči mají výjezd, nýbrž tím byl 
zahájen další ročník tradičního Dne otevřených dveří ve zbrojnici. Při přípravách nám sice počasí na 
okamžik nepřálo, ale od začátku akce až do konce bylo krásně. Občerstvení tedy přišlo vhod. 
Ten kdo přišel, mohl se pokochat technikou jak naší, tak i kolegů z SDH Vintířov, a hasičskými veterány 
kolegů ze sousedního Markneukirchenu. K dobré náladě, která celou dobu panovala, hrála hudební 
skupina Ríša a spol., letos byla tombola velice bohatá, a kdo chtěl něco vyhrát, koupil si lístek.  
Tímto děkuji sponzorům za krásné dary, jmenovitě:  TUP- Bohemia s.r.o., Hasiči Luby, Jan Kříž, Město 
Luby, Hospůdka u kostela – Kuchta, Elroz Plesná, Tomáš Svoboda – autoservis, Potraviny Bohouš, 
Potraviny Černovský, Autoservis Molodovec, Prodejna Autokelly Cheb, Hospůdka u Brčiho, Golf Luby, 
Restaurace Kozabar, LUKAS, Láďa Aulický, Kubincová Magdalena. 
Že se menšího ohníčku nezaleknou, nám dokázali i naši nejmenší hasiči v Lubech, uhasili vlastními 
silami baráček z kartonu. I letos byl tradiční hod pivním sudem pro mužskou část, a pro část ženskou byl 

hod sacím košem, výhercům gratuluji. Že si svých 
lidí (hasičů) váží na vyšších místech, byla 
důkazem i účast krajského starosty hasičů pana 
Richarda Kejmara, který předával čestná uznání 
Karlovarského kraje. Kdo vydržel až do pozdních 
večerních hodin, mohl vidět kulturní taneční 
vložku našich přátel z dalekých Svojšovic u Prahy. 
Ještě jednou bych chtěl všem moc poděkovat, 
místním hasičům za skvěle odvedenou práci, 
sponzorům, muzice, která se o nás starala a hrála 
nám k tanci a poslechu, a na závěr to nejlepší – 
našim spoluobčanům kteří přišli v hojném počtu. 
Těšíme se na příští ročník. 

Jan Pelc, starosta SDH Luby, Pavel Mikyta, velitel SDH Luby 
 

Dendrologická vycházka 
V sobotu 18. června se před lubským nádražím sešlo 15 lubáků, zvědaví, co se vyklube z avizované, 
trochu tajemné turistické akce. Prvním příjemným překvapením byla účast dalších 15 zájemců o tuto akci, 
kteří přijeli vlakem. Ona to totiž nebyla jen akce našeho oddílu, ale i oficiální akce Chebského muzea 
a byla zanesena v jejich celoročním kalendáři akcí. 
Nejvzdálenější účastník byl až z Pardubic.  
Úžasní byli oba lektoři, Ing. Jiří Velebil z Výzkumného ústavu Silva Tarouci pro krajinu a okrasné 
zahradnictví v Průhonicích a RNDr. Jiří Brabec z muzea v Chebu. Úžasní pro jejich nadšení a znalosti. Po 
celou dobu nás zahrnovali fundovaným výkladem o různých stromech a rostlinstvu. Je až s podivem, jak 
zajímavé věci jsme se dozvěděli o zcela běžných stromech, jako třeba lípa, či javor. A i o rostlinstvu. 
Informací ale bylo tolik, že my laici jsme je 
nebyli schopni všechny pojmout. Ale něco 
přece. Jako třeba, že se tu vyskytuje vzácná 
šípková růže a jak ji poznáme, nebo vzácná 
ostružina, která však není dobrá. Proč borovice 
v lese má větve jen nahoře oproti borovici, 
která roste sama jako solitér. Ta je ovětvená 
skoro po celém kmeni. A různé jiné 
zajímavosti. Kilometrů jsme moc neušli. Jen 
asi 5. Přesto to trvalo téměř 5 hodin. A unaveni 
jsme byli jako bychom ušli alespoň 20 km.  
Je třeba poděkovat oběma lektorům za pěkný 
a zajímavý zážitek. 

Za oddíl turistiky Petr Koudelka 

Čekání na návštěvníky 
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Krtek a  Maulwurf – p řátelé na svých cestách mezi m ěsty 
Luby, Markneukirchen a Nový Kostel 

Díky podpoře Evropského fondu pro regionální rozvoj se opět mohly setkat děti z MŠ v Lubech s dětmi 
z MŠ Kinderland v Markneukirchenu. 
 
Sláva, už jsou tady! 
Konečně přijely děti z Kinderlandu, aby 
s námi oslavily Sportovní den s Krtkem 
a jeho kamarády. 
Po uvítací písni Dobrý den – Guten Tag 
jsme pozvaly naše kamarády do třídy, 
abychom si společně vyrobily papírové 
loutky Krtka (Maulwurf), zajíčka (Hase) 
a myšky (Maus). Pak jsme odešly na 
zahradu, osvěžily se ovocem a pitím 
a začaly plnit různé sportovní 
disciplíny, skákání v pytli, jízdu na 
šlapadlech, překonávání překážek 
trojnožmo, kuželkování a další. 
Abychom si během sportování 
odpočinuly, navlékaly jsme korálky a vyrobily si „náramky přátelství“. 
Po společném obědě  a hlasitém  Na shledanou – Auf wiedersehen jsme ukončily den plný pěkných 

zážitků  (viz fotky na našich internetových 
stránkách ). 

Děti ze třídy Hvězdiček a Motýlků z MŠ v Lubech 
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Tenisový turnaj Luby OPEN 2016 
V sobotu dne 25.06.2016 se uskutečnil v areálu 
Sportovního klubu Luby tenisový turnaj ve 
dvouhrách. Hrálo se na dvou tenisových dvorcích, 
po celý den nám přálo počasí, bylo slunečno 
a teploty tropické. Občerstvení zajišťoval po celý 
den jako vždy Standa Břinčil a Vlaďka Kulovaná. 
Na přípravu jednotlivých kurtů dohlížel náš 
správce pan Kubík starší, bez kterého bychom jen 
stěží mohli celý turnaj odehrát.  
Prezence a následné losování proběhlo v 8.30 
hodin. Sešlo se celkem 10 hráčů, kteří byli 
rozděleni do dvou skupin po pěti. Ve skupinách si 
tak každý hráč zahrál systémem každý s každým 
celkem 4 zápasy. Hrálo se vždy na jeden set a za 

stavu 40:40 bez výhody. První dva hráči ve skupinách pak postoupili do semifinále. První semifinále 
vyhrál Dano Petržel mladší nad Dano Petrželem starším 6:3, druhé semifinále ovládl Břinčil a vyhrál nad 
Postolkou J. z Plesné 6:0. V zápase o 3. místo porazil Dano Petržel st. Postolku J. 6:2. Finále pak bylo 
jednoznačnou záležitostí pro Standu Břinčila, který porazil Dano Petržela ml. z Aše 6:1. 
Výsledková listina: 1. Břinčil Standa Luby 6. Pěnkava Jan Luby 
 2. Petržel Dano ml. Aš 7. Ježek Zdeňek N. Kostel 
 3. Petržel Dano st. Aš 8. Machovič Tonda Luby 
 4. Postolka Jaroslav Plesná 9. Leo z Kanady Kanada 
 5. Dohnal Petr Cheb 10. Polívka Sláva Plesná 
Všechny zápasy byly odehrány v duchu fair-play, nedošlo k žádnému spornému momentu. 
Závěrem bych chtěl poděkovat všem hráčům za hladký průběh turnaje. Veliký dík patří také všem 
sponzorům, kteří nás podpořili jak finančně tak věcnými cenami.  
Sponzoři: autoopravna Molodovec Jan, dovoz automobilů Molodovec David, elektroinstalace Hrbek, 
zednické práce Maruščák, klempířství Pelikán, restaurace u Kostela Kuchta Radek, voda-topení-plyn 
Merhout, restaurace Standa Břinčil, potraviny Černovský, Elroz Luby a Petrželovi z Aše! 
V průběhu turnaje se přišlo podívat do areálu tenisových kurtů SK Luby několik diváků, kteří nás přišli 
podpořit a mohli si při tom dát pivko a nějaké to občerstvení.  Koncem měsíce srpna připravíme zase 
turnaj, tentokrát však ve čtyřhrách. Termín budeme znát do půlky července, abychom mohli zajistit co 
nejvíce hráčů. Těšíme se na další zdařené akce. 

Za SK Luby, předseda, Pěnkava Jan 
 

Nová Pravidla pro prodej pozemků 
Zastupitelstvo na svém posledním veřejném jednání dne 27.6.2016 projednalo a schválilo nová Pravidla pro prodej 
pozemků.  Nová pravidla si vyžádala změny z hlediska úpravy cen za prodej pozemků, zároveň bylo nutné 
zapracování legislativních změn vzhledem k platným zákonům, a to zejména zohlednění účtování DPH (ceny 
pozemků jsou v Pravidlech uvedeny bez DPH).  
Nově vytvořená Pravidla mají za cíl i nadále podpořit nízkou cenou výstavbu rodinných domů. V ceně se však do 
budoucna promítne zasíťování pozemku. Ať se tedy případný žadatel nezalekne ceny 200,- Kč/m2. Pokud na 
hranici pozemku nebudou vést žádné inženýrské sítě, nasčítají se slevová procenta (sleva ve výši 10 % na chybějící 
cestní síť, 20 % na chybějící kanalizaci, 15 % na chybějící vodovod, 5 % na chybějící plynovou přípojku a 10 % na 
chybějící elektro přípojku). Výsledná cena pozemku bude 80 Kč/m2.  
V nových Pravidlech je však navýšena cena okolního nezastavěného pozemku (150 Kč/m2). K tomuto kroku se 
přistoupilo proto, aby bylo sníženo riziko odkoupení kvalitních stavebních pozemků pro zřízení zahrady jedním 
žadatelem a druhému žadateli by následně město nemělo co nabídnout.  Kapacita stavebních pozemků, které může 
město zájemcům nabízet, je už tak dosti omezená. 
Na pozemku určeném k podnikání je nově cena nastavena také na 150 Kč/m2, přičemž tato cena může být 
zastupitelstvem změněna dle podnikatelského záměru a počtu vzniku nových pracovních míst pro Lubské občany.  
Nová pravidla pro prodej pozemků najdete na stránkách města -  www.mestoluby.cz. 
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Inzerce Společenská kronika 
V měsíci červenci 2016 oslaví vý-
znamné životní výročí tito občané 
města Luby:  

Dvořák Pavel 
Hadová Ingeborg 
Hruška Miroslav 
Kašová Václava 
Mlčoch Antonín 
Molodovcová Olga 
Plíhal Milan 
Plzák Petr 
Práznovská Věra 
Slobodníková Dagmar 
Vyskočil Josef 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme! 
 

Poděkování pat ří Kozabaru 
Velké DĚKUJI patří celému personálu „Kozaba-
ru“, zejména paní Pavle Vyhlídalové. 
Téměř deset let (to je již tradice) zve „Kozabar“ 
všechny děti a učitelky z MŠ u příležitosti oslavy 
MDD na lahodnou zmrzlinu a limonádu.  
Děkujeme a přejeme spoustu spokojených hostů, 
jako jsme my. 

Děti a učitelky z |MŠ v Lubech 
 

Milí Lubáci,  
je začátek prázdnin, a tak bych chtěla popřát všem 
dětem, aby to byly prázdniny veselé, zábavné 
a plné sluníčka, bez úrazů. Dospělým pak popřeji, 
aby svou dovolenou strávili v pohodě bez stresu 
a starostí, aby si odpočinuli a nabrali síly na zbytek 
roku. A nám všem společně přeji, abychom se ze 
všech cest vrátili bezpečně domů.  
Závěrem si Vás dovolím pozvat na již 22. Hraniční 
slavnosti, které se budou konat 6. a 7. srpna 2016. 
Krásný letní čas! 

Ing. Anita Černíková, starostka  

Redakce Lubského zpravodaje přeje všem našim 
čtenářům krásnou dovolenou a dětem pohodové 
prázdniny. 

 

 

PLYNOSERVIS 
voda-topení-plyn 

 
Martin Forrai 

 
• opravy, montáže, servis plynových kotlů, 

topidel, karem a ohříváků vody různých 

typů a značek 

• pravidelné prohlídky, revize, čištění ply-

nových spotřebičů  

• opravy a údržba plynových spotřebičů 

a jejich uvádění do provozu 

• kontroly úniku plynu, měření emisí  

 

Kontakt: 

Martin Forrai 

tel.: 724 349 306, e-mail: forrai@volny.cz 
Palackého 1399/70, 358 01 Kraslice 

 

KADEŘNICTVÍ 
KATKA 

opět v provozu 
Tel. 777 045 903 

Facebook : kadeřnictví KATKA 

Stříhání horkými 
nůžkami 

módní barvení a střihy, 
parafínové zábaly na ruce, 

úprava obočí a řas, slevové karty 
 

A kde mě najdeš ? 

KRASLICE, Havlíčkova 31 
(pod poliklinikou) 

Budu se těšit 
KÁŤA 
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70. výro čí založení TJ v Lubech - stolní tenis 
Dne 4. června 2016 pořádal oddíl st. tenisu mezinárodní turnaj u příležitosti 70. let založení Tělovýchov-
né jednoty v Lubech. Turnaj byl zahájen v 9.00 hodin Tomášem Skálou a předsedou okresního svazu ST, 
panem Milanem Špryňarem. O profesionální překlad se postarala paní Květa Nová, za což jí velmi 
děkujeme. Nejdříve byly přivítány legendy tohoto sportu v Lubech v čele s p. Hannelore Dvořákovou, 

p. Jarmilou Sattlerovou, p. Eliškou 
Křesťanovou, p. Marií Postolkovou, 
p. Evou Lorencovou, p. Petrou 
Mračkovou a nestorem stolního tenisu 
p. Jaroslavem Tmějem. Dále jsme 
přivítali ředitelku Domu dětí a mládeže 
p. Olgu Taušnerovou, hráče domácího 
oddílu TJ Luby, hráče německého 
TTV Erlbachu a Tannenbergsthalu 
a zástupce pozvaných oddílů, jako je 
Jiskra Aš, KST Velký Luh, TJ 
Lomnice a Slavoje Kynšperk. 
Po té jsme symbolickou minutou ticha 
zavzpomínali na stolní tenisty, kteří již 
nejsou mezi námi. 

Systém mezinárodního turnaje byl odehrán v 8 skupinách po čtyřech hráčích, kdy první dva ve skupině 
postoupili do vyřazovacích bojů o nejvyšší příčky, a ostatní hráli KO systémem o konečné umístění. 
Následovali čtyřhry, kdy spoluhráči byli losováni náhodně z klobouku. 
Výsledek na tom to turnaji nebyl důležitý, ale pro pořádek ho vyhrál bývalý lubský, dnes již hrající za 
TTV Erlbach, Lukáš Kvasnička, který porazil ve finále domácího Tomáše Skálu 3:1na sety. 
V odpoledních hodinách přijeli zpestřit atmosféru ligový hráči Petr a Antonín Gavlasovi, kteří předvedli 
exhibici, jak a čím se dá za pingpongovým stolem hrát. Prkénkem na maso, pánvičkou nebo mobilním 
telefonem to zvládli bravurně. 
Všem přítomným byla předána pamětní medaile, vydaná na počest těchto oslav. 
Občerstvení bylo zajištěno v režii stolních tenistů a velký dík patří také Vl. Winklerovi za výborný guláš. 
Poděkování patří za dlouhodobou podporu městu Luby, Karlovarskému kraji a Domu dětí a mládeže. 
Dále pak děkujeme řeznictví Hadvig, pekárně Lomany, potravinám Bohouš, restauraci Kozabar a všem 
drobným sponzorům. 
Troufám si za všechny říci, že se tato sportovní akce velmi vydařila a věřím, že zase někdy příště za 
pingpongovým stolem na viděnou. 

Tomáš Skála, oddíl stolního tenisu  
 

Hodnocení sezony - stolní tenis 2015 – 2016 
Sezona 2015-2016 byla pro lubský stolní tenis hodně zvláštní v tom, že jsme byli schopni postavit čtyři 
mužstva, dvě v krajském přeboru a dvě v okresní soutěži, 
což je po dlouhé době v Lubech jev nevídaný ☺. „A“ družstvo ve složení O. Kocum, V. Winkler, 
M. Špryňar a J. Horn skončili na 6. místě v krajském přeboru. Druhé mužstvo ve stejné soutěži bylo 
postaveno výhradně na tom, aby nadějný stolní tenista Vojta Levora sbíral zkušenosti v mužské soutěži, 
ve které obstál na výbornou. Společně s Vojtou hráli T. Skála ml., J. Kočárník, T. Skála st. Přes výrazný 
finiš v soutěži, „B“ mužstvo skončilo na 9. místě a spadli do nižší soutěže. Malou omluvou pro tyto hráče 
byla skutečnost, že tato soutěž byla ohromně vyrovnaná, kdy mezi mužstvy na třetím a desátém místě, 
byly jen tři body rozdílu. „C“ mužstvo ve složení J. Pěnkava, V. Šabík, J. Nalezenec, J. Holý 
a D. Winkler skončili na 3. místě v okresním přeboru a jen o dvě příčky níže skončilo naše „D“ mužstvo 
ve složení V. Levora st., K. Hanačík, J. Levora a M. Maixner.   
Naše mládež se účastní okresních a krajských bodovacích turnajů. Jedná se o L. Čáchovou, Z. Záhořovou, 
K. Záhořovou, které jsou schopny hrát i o medailové umístění. Začal hrát také Tadeáš Ujváry a od nové 
sezony budou bojovat za pinčesovým stolem další hráči jako je D. Čácha, sourozenci Eva a Tomáš 
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Vyhlídalovi.  Malých nadějí je dostatek pod vedením 
M. Skálové, jen je potřeba hodně píle a chuti pořádně trénovat. 
Zvláštní kategorií je Vojta Levora, který byl schopen vyhrát 
krajské přebory mladšího žactva, ale také staršího žatva, kde 
poráží soupeře o dva roky starší. Tím pádem reprezentuje 
Karlovarský kraj a město Luby na Mistrovství ČR v Mostě 
a Praze, kde potvrdil svoje postavení v republikovém žebříčku. 
Po osmi až deseti letech máme opět výborného hráče stolního 
tenisu a na nás je, abychom tento interval co nejvíce 
zkracovali a měli takových hráčů více. 
Poděkování za podporu stolního tenisu patří městu Luby, 
Karlovarskému kraji, Domu dětí a mládeže, Restauraci 
Kozabar a všem drobným sponzorům. 

Tomáš Skála, trenér stolního tenisu   
 

Popis nejbližší osoby 
Ráda bych vás seznámila s osobou, která mi dala život a vychovává mě. Tou osobou není nikdo jiný, než 
má nejdražší maminka Iveta. 
Maminka je středně vysoké štíhlé postavy. Její blonďaté vlasy, které září jako paprsky slunce, nosí 
stažené do malého culíčku. Na oválném obličeji jsou nejvýraznější zelené brýle, pod kterými vykukují 
krásná hnědá očka s dlouhými tmavými řasami. Obočí má na obou stranách souměrné a líčka působí vždy 
zdravým dojmem.  
Potrpí si na elegantním oblečení, ale sportovní jí také nevadí. Její oblečení je vždy krásně sladěné bez 
jediné chybičky. 
Má maminka je skvělá osoba. Mohla bych o ní psát dlouhé slohové práce, avšak kdo ji zná, ví, že je to 
naprosto skvělý člověk. Samozřejmě jsou i dny, kdy se vyspí se špatnou náladou, potom je lepší na ni 
nemluvit, ale takhle to má každý. Je to osoba velmi milá, hodná, spolehlivá, usměvavá, obětavá a nikdy 
nezkazí žádnou zábavu. V její přítomnosti se cítím nejlíp.  
Vím, že nemá ráda, když to říkám, ale mezi její koníčky jistě patří i úklid. Miluje, když je všude uklizeno, 
nikde se nic nepovaluje a všechno jen září. Ráda si také někdy chodí zaběhat.  
Moje maminka je člověk, jemuž mohu říct naprosto vše. Je jako moje nejlepší kamarádka. Vím, že když 
budu potřebovat s něčím poradit, ráda a ochotně mi pomůže. Máme spolu velmi dobrý vztah, i přestože se 
někdy pohádáme. Obdivuji ji a za všechno, co pro mě dělá, jí patří velké DÍK.                                                                                      

Eliška Soukupová, 6. třída 
 
 

Dva snímky z Posledního zvonění 
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Vyberte si v knihovně 
Tom Michell: Co mě naučil tučňák. 
Jedinečný, silný životní příběh o nevídaném vztahu mezi mladým učitelem a tučňákem. Pro všechny, kteří kdy snili 
o tom rozumět řeči zvířat. Dvacetiletý Tom Michell, toužící po dobrodružství, přijme místo učitele na prestižní 
argentinské internátní škole. Během svého výletu do Uruguaye zachrání tučňáka uvězněného v ropné skvrně. Ten 
den se jeho život navždy změní. 

Halina Pawlowská: Ulovila jsem ho v buši. 
O tom, že není nic krásnějšího, než když i slonům dojetím nad vaší láskou padají choboty, a taky o tom, že není nic 
směšnějšího, než když se v Africe vášnivě zamiluje zralá, velká, bílá žena… A taky o tom, že i lovec se může stát 
kořistí! 

František Niedl: Rytíř z Vřesova. 
Dva králové, dvě královny z kdysi mocného a nepřemožitelného rodu Přemyslovců, dvě sestry, každá na opačné 
straně… 
Píše se rok 1310 a do Čech přijíždí mladičký Jan Lucemburský, aby se zde ujal vlády. Země je rozpolcená. Na 
jedné straně přívrženci slabého Jindřicha Korutanského, na druhé stoupenci Jana Lucemburského, manžela Elišky 
Přemyslovny. Vysoko na šachovnici stojí i Jindřich z Lipé a Eliška Rejčka, královská vdova a jeho milenka. Je tu 
však i Petr I. z Rožmberka, nejmocnější jihočeský velmož. 

Jan Costin Wagner: Světlo v temném domě. 
Napínavý krimithriller a zároveň dojemný příběh o lásce, pomstě, touze po vykoupení – a také o síle, s níž dokáže 
život vzdorovat smrti. 

David Taylor: Další příběhy veterináře. 
David Taylor je veterinář, který se věnuje léčení a péči o zdraví exotických zvířat. Za dlouhá léta praxe posbíral 
zkušenosti a nashromáždil spousty všelijakých zážitků. Ty nejzajímavější, nejbizarnější, nejsložitější 
a nejdramatičtější případy své klinické praxe popisuje ve svých knížkách. 

 
 
 
 

knihovnice Vlasta Tomanová  

Plán akcí turistického oddílu TJ Luby na 2. pololetí 2016 
SRPEN: 
27.08.2016 – „Bismarckova rozhledna v Chebu“ – ca. 12 km 
vlakem v 6.00 hodin z Lubů do Chebu, dále MHD na Pomezí, pak pěší turistika na Zelenou horu 
a zpět na chebské nádraží Organizace: Tomáš Lenc 

ZÁŘÍ: 
3.9.2016 – „Hvězdárna Karlovy Vary“ 
auty do K. Varů – odjezd v 16.30 hodin od hasičárny; menší procházka městem – ca. 4 km, večer odborný výklad 
na hvězdárně a pozorování oblohy (nebude-li zataženo)  
 Organizace: Eva Lorenzová 
 

17.9.2016 – „Rozhledna Cibulka u Oloví“ – ca. 45 km 
cyklo-okruh; sraz v 10.00 hodin u hasičárny  Organizace: Jaroslava Kommová 

ŘÍJEN: 
 

- -.10.2016 – „Rolavská louka a vřesoviště“  
cykloturistika; do Stříbrné auty, pak okruh kolem Stříbrné  Organizace: Miroslav Hruška 

LEDEN 2017: 
1. 01.2017 – „Novoroční výšlap na Vysoký kámen“ – ca. 13 km 
Sraz v 10.00 hodin u hasičárny. Jednohubky, chlebíčky, něco na přípitek s sebou. 

Organizace: Jan Kreuzinger 
 

Každá akce bude upřesněna ve vývěsní skříňce turistů, na stránkách města 
v oddílu „SPOLKY“, na facebooku a v Lubském zpravodaji. 

 

Všechny akce jsou pořádány i pro širokou veřejnost! 

DOV OLENÁ V  KNIHOVN Ě  
18.7. – 22.7.2016   a    8.8. -   19.8.2016 
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Zprávy ze zastupitelstva 
Přítomni: pp. Černíková, Hartl, Kubeš, Pavlovský, Skála, Šíma, Vrbová, Plzák. Omluven: p. Záplata. 
♦ Zastupitelstvo města bylo informováno o projednání výsledku hospodaření Dobrovolného svazku obcí (DSO) 

Kamenné vrchy za rok 2015 na valné hromadě svazku. Valná hromada DSO Kamenné vrchy projednala dne 
26.05.2016 zprávu o výsledku přezkumu hospodaření DSO Kamenné vrchy za rok 2015 a byla seznámena se 
závěrečným účtem svazku a vyslovila souhlas s celoročním hospodařením DSO Kamenné vrchy a schválila 
závěrečný účet DSO Kamenné vrchy za rok 2015. Dozorčí rada DSO Kamenné vrchy schválila dne 24.05.2016 
účetní závěrku roku 2015.  
Zastupitelstvo města vzalo informaci o projednání hospodaření DSO Kamenné vrchy v roce 2015 v orgánech 
svazku na vědomí.  

♦ ZM schválilo rozpočtové opatření rozpočtu města Luby č. 3/2016 (všichni přítomní pro). Obsahem 
rozpočtového opatření je navýšení výdajů rozpočtu o 268 000,-  Kč. Konkrétně jde o navýšení výdajů Mateřské 
škole Luby o 21 tis. Kč na mzdové výdaje, o zvýšení výdajů na stavební úpravy v objektu MŠ a DDM 
o 70 tis. Kč. Dále bylo předmětem rozpočtového opatření navýšení výdajů na ambulantní péči o 27 tis. Kč 
a navýšení výdajů na bytové hospodářství o 150 tis. Kč (právní služby a soudní poplatky). Zvýšené výdaje 
budou pokryty z přebytku příjmů v letošním roce (položka prostředky minulých let).  
ZM navržená rozpočtová opatření odsouhlasilo (všichni pro).          

♦ Zastupitelstvo projednalo návrh změn Pravidel pro prodej pozemků.  Změny se týkaly úpravy cen za prodej 
pozemků, jakož i zapracování legislativních změn do Pravidel (účtování DPH).  
Nově vytvořená pravidla mají za cíl i nadále podpořit nízkou cenou výstavbu rodinných domů, v ceně se však 
do budoucna promítne případné zasíťování pozemku (příplatek ve výši 10 % na cestní síť, 20 % na kanalizaci, 
15 % na vodovod, na plynovou přípojku 5 % a na elektro přípojku a 10 %). V Pravidlech je navýšena cena 
okolního nezastavěného pozemku (150 Kč/m2) a na pozemku určeného k podnikání, přičemž tato cena může 
být zastupitelstvem změněna dle podnikatelského záměru a počtu vzniku nových pracovních míst pro lubské 
občany). Ceny jsou uvedeny bez DPH. Pravidla pro prodej pozemků byla schválena (7 pro, 1 proti).    

♦ Zastupitelé znovu jednali o Technickoekonomické studii  - rozšíření systému zásobování pitnou vodou, 
odvedení a čištění odpadních vod v Lubech. Studie pracovala ve dvou variantách – 1. varianta zahrnula 
výhledové lokality, kde by dle ÚP mohla vzniknout nová zástavba, 2. varianta zahrnovala rozšíření vodovodu 
a kanalizace do stávajících lokalit, kde sítě chybí.  
P. starostka a p. místostarosta jednali s ředitelem a ekonomickou manažerkou společnosti Chevak Cheb, a.s. p. 
Ing. Steffenem Zagermannem a p. Michaelou Bracháčkovou MSc. o spolufinancování této náročné investice do 
vodohospodářské infrastruktury v Lubech. Se závěrem tohoto jednání zastupitele seznámil p. místostarosta: 
zástupci Chevaku si vyžádali studii, aby mohli provést analýzu studie a porovnat jí s výhledovým cílem 
společnosti. Pokud z výpočtů společnosti nedojde výstavbou vodovodu a kanalizace v Lubech k navýšení 
solidární ceny v regionu, je zde možnost, že by žadatelem o dotaci a realizátorem celé akce (za spoluúčasti 
města Lubů) byl Chevak.  
ZM neodsouhlasilo, aby byl vybrán zhotovitel projektové dokumentace na vodohospodářskou infrastrukturu, 
vyčká závěru z jednání představenstva společnosti Chevak a.s., které proběhne v září 2016. 

♦ ZM bylo seznámeno s obsahem Smlouvy o partnerství s obcí Bubenreuth, tak jak ji předložila Německá strana. 
Vznik partnerství spolu se zněním Smlouvy o partnerství bylo zastupitelstvem obce Bubenreuth jednomyslně 
odsouhlaseno na zasedání zastupitelstva obce Bubenreuth dne 7.6.2016.  
ZM navržené partnerství a tím i Smlouvu o partnerství odsouhlasilo (všichni pro).          

♦ Předseda kontrolního výboru pan Hartl seznámil ZM se zprávou o provedených kontrolách konaných dne 11.5. 
a 15.6.2016. Kontrolováno bylo pronajímání, prodeje, propachtování a směny nemovitostí a hospodaření na 
místním hřbitově. Ve zprávě je konstatováno, že nebyly shledány nedostatky ani pochybení.  
ZM vzalo zprávu kontrolního výboru na vědomí. 

♦ Paní starostka informovala ZM o průběhu vyhodnocení dotačního titulu MMR „Podpora zapojení dětí 
a mládeže do komunitního života v obci“ v rámci podpory rozvoje venkova: rozhodnutí ministryně 
(č. 43/2016) padlo dne 05.04.2016, bylo zveřejněno vyhodnocení jednotlivých žádostí, ty byly rozděleny do tří 
sekcí – „doporučené“, „nedoporučené“ a „náhradní“. Žádost města Luby byla zařazena do sekce náhradní (100. 
v pořadí). Byl vznesen dotaz na MMR, co to znamená, neboť do dnešního dne město neobdrželo oficiální 
odpověď. Je možné, že MMR uvolní další prostředky v rámci tohoto dotačního titulu a pak by mohlo dojít k 
dodatečnému schválení dotace.  
Paní starostka navrhuje realizovat akci z vlastních prostředků – pokud by došlo k následnému schválení dotace, 
mohlo by dojít k situaci, že město již ve stanoveném termínu nestihne celou akci uskutečnit a bylo by nuceno 
dotaci odmítnout. Dle cenové nabídky by náklady na realizaci činily 496 658,- Kč, z toho možná dotace 
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347 660,- Kč. Realizace z vlastních zdrojů by byla do výše rozpočtu  tj. 100 000,- Kč.  
ZM návrh p. starostky odsouhlasilo (všichni pro). 

♦ Paní starostka informovala ZM o výsledku konkursního řízení obsazení pracovního místa ředitele příspěvkové 
organizace Mateřská škola Luby, okres Cheb. Konkurs se konal dne 2.6.2016, jediným přihlášeným uchazečem 
byla p. Libuše Veselá. Komise se hlasováním jednomyslně shodla na tom, že uchazečka je vhodná pro výkon 
činnosti ředitelky MŠ. Paní Libuše Veselá byla do funkce jmenována s účinností od 1.8.2016.  
ZM vzalo výsledek konkursního řízení a jmenování nové ředitelky MŠ na vědomí. 

♦ Paní starostka informovala o odchodu ředitelky MŠ paní Derahové do starobního důchodu a navrhla vzhledem 
k dlouholetému výkonu této funkce vyplacení mimořádné odměny ve výši 15 tis. Kč k tomuto odchodu do 
důchodu. ZM navrženou odměnu odsouhlasilo (všichni pro). 

♦ ZM schválilo propachtování pozemku části p.č. 1891/2 (cca 230 m2) v katastrálním území Luby I paní Adéle 
Kupčákové (6 pro, 1 proti, 1 se zdržel hl.).  
Zastupitelé schválili prodeje pozemků části p.č. 2660 (6 m2) v katastrálním území Luby I Sportovnímu klubu 
Luby a prodej pozemku části p.č. 1201/3 (cca 1500 m2) v katastrálním území Luby I panu Senajovi (všichni 
pro).  Cena dle nových pravidel pro prodej.  
Zastupitelé schválili prodej stavební parcely p.č. 182/2 v k.ú. Luby I panu Rudolfu Střechovi za symbolickou 
1,- Kč a to z důvodu narovnání vlastnického práva k této parcele. Parcela dle předložených dokumentů již byla 
panem Střechou odkoupena v r. 1990, v té době však došlo k opomenutí zápisu nového vlastníka do Katastru 
nemovitostí. Od roku 1990 však byla p. R. Střechou řádně placena daň z nemovitosti v dobré víře, že je 
vlastníkem nemovitosti. ZM se shodlo na ceně 1,- Kč za nemovitost a to jednohlasně (všichni pro). Zároveň 
tímto ZM neodsouhlasilo prodej stavební parcely p.č. 182/2 v k.ú. Luby I panu Františku Kvasničkovi a paní 
Věře Kvasničkové (všichni proti prodeji).  
Zastupitelstvo schválilo záměr prodat část pozemků p.č. 1201/1 (cca 400 m2), p.č. 1200/8 (cca 350 m2) v k.ú. 
Luby I za účelem zřízení zahrady (všichni pro), dále ZM schválilo záměr prodat jako stavební pozemek p.č. 
985/12 (1474 m2) v k.ú. Luby I (všichni pro). ZM schválilo záměr prodat část pozemku p.č. 3135 (cca 40 m2) 
za účelem zpřístupnění nově nabyté nemovitosti na st.p.č. 577/4  vše v k.ú. Luby I (všichni pro). Cena dle 
nových pravidel pro prodej.  
Zastupitelstvo schválilo záměr pronajmout (propachtovat) pozemek p.č. 959/22 (636 m2) a část pozemku p.č. 
959/1 o výměře cca 160 m2 – vše v k.ú. Luby I (8 pro, 1 se zdržel hl.). Dále ZM jednalo o žádosti firmy 
Naturland s.r.o., o propachtování pozemků p.č. 330/4 (4725 m2), 433/2 (867 m2), 433/3 (240 m2) a 472 
(1240 m2) vše v k.ú. Dolní Luby, pozemky p.č. 1892/3 (536 m2), 2237/3 (7681 m2), 2701/3 (427 m2), 
2752/3(2795 m2), 2953 (398 m2), 3104/4 (1640 m2), vše  v k.ú. Luby I, pozemky p.č. 1761/2 (513 m2), 1761/3 
(928 m2), 1769/1 (4364 m2), 1769/2 (102 m2) a 744/10 (47 m2), vše v k.ú. Opatov u Lubů a o záměru 
propachtovat tyto pozemky nerozhodlo, schválení bylo pozastaveno až do schválení nových pravidel pro 
pronájmy a propachtování obecních pozemků (pro odložení hlasovali všichni přítomní zastupitelé). Zároveň 
ZM neschválilo záměr propachtovat pozemky p.č. 1871/3, 2819/2 a 3106 vše v k.ú. Luby I, pozemky p.č. 245/1 
a 387/8 v k.ú. Opatov u Lubů (všichni proti). 

♦ ZM bylo seznámeno s oceněním pozemků p.č. 200/3 v k.ú. Luby II ve vlastnictví p. Aloise Vynáhlovského 
a pozemků p.č. 199/2, 245/1 a 387/7 v k.ú. u Lubů, na které byl vypracován znalecký posudek č. 633-5/2016. 
ZM neschválilo směnu pozemků (všichni proti). 

♦ ZM projednalo žádost o spolupráci s Centrem české historie, o.p.s. při vydání knihy „Anthropoid – pravdivý 
příběh“. ZM neodsouhlasilo objednávku knihy (všichni proti). 

♦ ZM bylo seznámeno s  nabídkou pana Bach Tran, vlastníka bývalého hotelu Skleník (st.p.č. 122/1 v k.ú. Luby) 
na prodej této nemovitosti za nabízenou cenu 300 000,- Kč.  
ZM odsouhlasilo odkoupení této nemovitosti za nabízenou cenu (6 pro, 1 proti, 1 se zdržel hl.). 

♦ Pan Šíma informoval zastupitele o výběrovém řízení na zhotovitele projektové dokumentace na rekonstrukci 
objektu školní jídelny. Bylo vyzváno 5 firem k podání nabídky, do konce lhůty podali nabídku pouze 
2 uchazeči o zakázku, z toho byla 1 nabídka neúplná.  
Zastupitelé schválili, aby bylo výběrové řízení zrušeno a bylo vypsáno nové VŘ (7 pro, 1 se zdržel hl.). 

♦ V závěru zasedání měl dotaz pan Oldřich Holý, zda by nebylo vhodné instalovat kamery do zrekonstruovaného 
parku v Revoluční ulici, aby nedocházelo k ničení majetku a jiným nepravostem. Odpověděl pan místostarosta, 
že se s instalací jak v parku, tak u zdravotního střediska, počítá. 

♦ Příští veřejné zasedání Zastupitelstva města se koná v pondělí 5. září od 16 hodin v budově 
MěÚ, 2. poschodí, místnost č. 13. 
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